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PROTOKÓŁ  
z obrad XX Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  21 sierpnia 2020r.  
 

Nagranie z XX sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
  
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1010 
Obecnych radnych 13 ( M.Krysiak, J.Gałka – nieobecni) 
Podjęto uchwały od  Nr XX/144/2020 do Nr XX/150/2020                                                         
 
 

Porządek posiedzenia. 
 

Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XX sesję Rady Gminy Sorkwity.                                 
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                          
12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała Wójta Józefa Maciejewskiego, Panią Skarbnik , Panią Mecenas oraz pracowników urzędu. 
 
Godz. 9.05 doszła na obrady Radna M.Król. 
Obecnych 13 radnych. 
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta – odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji i prosiła                                
o zgłaszanie wniosków w porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji.  
4. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o podjętych działaniach Komisji w I półroczu 2020r.  
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały nr XIV/98/2019 z dnia 20 grudnia 2019r w sprawie uchwalenia WPF Gminy Sorkwity 
na lata 2020-2032. 

b) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2020r. uchwalonego uchwałą  nr XIV/99/2019 z dnia                        
20 grudnia 2019r. 

c) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie Stary Gieląd, gmina Sorkwity. 

d) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Stary Gieląd , gmina Sorkwity.  
e) wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Choszczewo.  
f) nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Zyndaki stanowiącej własność Skarbu 

Państwa. 
g) wyrażenia zgody n zawarcie porozumienia pomiędzy Gmina Sorkwity a Gmina Biskupiec oraz 

Społeczno-Oświatowym Stowarzyszeniem Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym, 
EDUKATOR w Łomży  w sprawie organizowania, prowadzenia i finansowania nauki religii dla 
uczniów wyzwania ewangelickiego w pozaszkolnym punkcie katechetycznym przy Parafii 
Ewangelicko-Augsburskiej w Sorkwitach.  

   6.  Interpelacje i wnioski radnych. 
   7.  Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  
   8.  Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
   9.  Sprawy różne. 
   10. Zamknięcie sesji. 
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XIX sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
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Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 13 radnych; 
                  „za” – 13 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się „- 0 radnych  
„nie oddanych” – 0 radnych 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 
 
Dot.pkt.4 . Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o podjętych działaniach Komisji w I półroczu 
2020r.  
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Ochnik odczytał informację( załącznik nr 1 do protokołu)  
 
 
Dot.pkt.5 . podjecie uchwał w sprawie:  
 
5a- zmiana WPF... 

 
Skarbnik Anna Łuciuk poinformowała, że WPF ulega zmianie ze względu na to ,że następuje przesuniecie w latach 
kwot finansowych ( budowa kanalizacji w Pustnikach) Wprowadzane jest dodatkowo 500.000 zł na realizacje w tym 
roku. Kwota w 2020 r wynosiła będzie teraz 700.000 zł a w 2021r 460.000 zł. Pozostałe zmiany dotyczą dostosowania 
WPF do budżetu, który także będzie zmieniany. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały. 
 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5b- zmian budżetu... 
Skarbnik Anna Łuciuk wyjaśniła ,ze budżet po stronie dochodów i wydatków ulega zmianie o kwotę 543 215 zł. Kwota 
500 000 zł to środki z MF związane z pandemią. Po stronie wydatków wprowadzane są te środki właśnie na budowę 
kanalizacji w Pustnikach. Pozostałe kwoty to zmiany związane z dotacjami m.in ze spisem rolnym.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5c- rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag... 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o przegłosowanie osobno każdej uwagi do uchwały. 
Poinformowała że przy pierwszym wyłożeniu wpłynęło 10 uwag. Jedna została uwzględniona. Poprosiła o opinie 
komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
 
GŁOSOWANIE NAD UWAGAMI: 
 
1 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
2 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
3 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
4 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
5 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
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6 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
7 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
8 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
9 uwaga: 
 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5d- mpzp Stary Gieląd... 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta. 
 
5e – wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności... 
 
Maria Rolczyńska wyjaśniła, że  uchwała dotyczy drogi gminnej bez kategorii położonej w miejscowości Choszczewo 
oznaczonej nr 33. Położony tam będzie przyłącze kablowe o dł 23m. Zostanie określona wartość służebności i zostanie 
wydzielona z KW. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
5f –nabycia nieruchomości położonej w msc Zyndaki... 
 
Maria Rolczyńska-  wyjaśniła ,że chodzi o działkę oznaczona nr 332 położona w obrębie Zyndaki będącą własnością  
Skarbu Państwa  urządzona jest jako droga wewnętrzna. 

Gmina Sorkwity realizując ustawę o samorządzie gminnym celu zaspokojenia zbiorowych potrzeb 
mieszkańców związanych  z urządzeniem i utrzymaniem dróg wewnętrznych, wystąpiła do Wojewody o nieodpłatne 
przekazanie nieruchomości do zasobu gminnego. Wojewoda w ramach prowadzonego postępowania wnosi o 
potwierdzenie Rady Gminy w formie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcia wskazanej nieruchomości do 
zasobu Gminy Sorkwity. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
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5g- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia..... 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 

PRZERWA 5 min( 920 – 925) 
 
 
Dot.pkt 6 Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Treść wniosków i interpelacji oraz odpowiedzi można zobaczyć pod adresem → 
http://bip.gminasorkwity.pl/10198/Interpelacje_i_zapytania/ 
 
 
Radna Maria Gałązka zapytała : 
-czy remont drogi w Jędrychowie jest zakończony? Czy będzie jeszcze coś robione? 
- na jakich zasadach pracuje Rada? 
Radna powiedział ,że Chodziło o objazd dróg z marca, który był na wniosek Przewodniczącej, Radni mogli 
dobrowolnie uczestniczyć  w wyjeździe, który nie był traktowany jak posiedzenie komisji. Protokół z objazdu został 
przedstawiony na sesji , a nie był on wcześniej odczytany ani zatwierdzony przez Radnych. Według Radnej protokół 
nie spełnia wymogów protokołu, w związku z tym zapytała na jakich zasadach pracuje rada? Powiedziała ,że wolne 
spotkania i wyjazdy mogą mieć miejsce ale nie mogą być traktowane jako działania rady gminy. Skoro było to 
nieformalne spotkanie to nie powinien być sporządzony protokół, a jeśli było to spotkanie formalne, to sporządza się 
protokół, zatwierdza go, wnosi się do niego uwagi i nad nim się proceduje . Czytając protokół wniosła uwagi m.in. do 
osób uczestniczących w wyjeździe a mianowicie niebyło określenia którzy i ilu  radnych  uczestniczyło, a wg.niej rada 
podejmuje decyzje większością głosów, liczy się qworum i to jest ważne. Następna uwaga to kolejność- wg radnej 
protokół odzwierciedla przebieg spotkania. Nie ujęto  w protokole od których posesji zaczął się objazd i dlaczego 
pominięto odcinek który powinien być wyremontowany.  
Następna uwaga – objeżdżając drogi radni stwierdzali stan dróg, nie dyskutowano nad tym jak, gdzie i ile materiału 
wykorzystać. Odczytała fragment z protokołu dotyczący naprawy drogi koło Pana M. i zapytała czy wykonano to 
zgodnie z zapisem w protokole i ustaleniami i czy na wszystkich odcinkach zastosowana ta sama procedurę naprawy. 
Kolejna uwaga – po remoncie ul. Ogrodowej brak dezaprobaty mieszkanki, która mieszka przy tej ulicy, stwierdziła ,że 
w protokole takie uwagi powinny zostać zapisane. Zapytała po raz kolejny na jakich zasadach pracują radni? Czy na 
zasadzie nieformalnych spotkań, z których sporządzany jest niby formalny protokół nad którym nikt nie proceduje, nikt 
nie ma prawa wniesienia uwag a prace idą jakimś trybem.. Powiedział ,że na komisji ( w środę prze sesją) Pan Wójt 
stwierdził ,że Pan Sz....jest zadowolony z remontu drogi, że podziękował za przeprowadzony remont, a akurat we 
wtorek radna jechała  tamtą drogą i na komisji nie wypowiadała się, bo skoro mieszkaniec jest zadowolony to ona 
także. Powiedziała ,że nie dawało jej to spokoju wiec zadzwoniła jakie jest  zadnie mieszkańca na temat remontu drogi. 
Pan Sz...napisał pismo( Radna je odczytała). Z pisma wynikało, że Pan Sz...nie zajmował żadnego stanowiska w 
sprawie naprawy i do nikogo nie dzwonił z podziękowaniem.  Przeprowadzony remont nie spełnia jego oczekiwań. 
.poprosił o przyzwoity remont drogi. Drugie pismo złożyli mieszkańcy Rodowa( Radna odczytała), w którym także 
wyrażają swoje niezadowolenie z naprawy. Poprosili o informacje kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi 
zgodnie z obietnicami.  
Poprosiła ponownie o wyjaśnienie na jakich zasadach pracuje rada, powiedziała, że są to dalsze konsekwencje,                         
a pierwsze to były związane z rezygnacją z dofinansowania z drogi w Jędrychowie ...  Stwierdziła ,że na komisji oraz 
na sesji Wójt powiedział ,że rezygnacja z dofinansowania była podjęta w tzw prezydium rady a w prasie przeczytała ,że 
w trybie ekspresowym Wójt skontaktował się z Przewodniczącą Rady oraz z Przewodniczącymi Komisji.. Zapytała na 
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jakim przepisie zasadza się powołanie prezydium i działanie poza forum rady? 
 
Radny Cezary Piotrowski złożył interpelacje w sprawie naprawy chodnika przy drodze powiatowej Warpuny-
Gizewo( ul. Robotnicza w Warpunach). 
Radny Zygmunt Duda zgłosił wniosek ustnie o budowę chodnika przy drodze powiatowej  w kierunku Rozóg w 
Rybnie przy zejściu do pałacu. Chodnik o długości około 30m , który poprawiłby bezpieczeństwo osób uczęszczających 
tym poboczem. 
 
Dot.pkt 7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do wypowiedzi Radnej M.Gałązka i poinformował, że pozostałe zostaną udzielone na piśmie. 
Stwierdził ,że nie będą odtwarzane kwestie, które zostały wyjaśnione i wracają jak bumerang co sesja. Jeśli chodzi o 
kwestie naprawy dróg w Jędrychowie to to co zostało przez wójta powiedziane na komisji wynika ze spotkania po 
powrocie z urlopu, na które Wójt poprosił Prezesa T. Kawałek aby zdał relacje na jakim etapie jest naprawa dróg. 
Rozmowa odbyła się przy Pani Skarbnik, Pani Marii Rolczyńskiej Prezes powiedział ,że miał telefon od Pana SZ..że 
jest zadowolony z naprawy tej drogi. Wójt powiedział, że tylko powtórzył to co usłyszał od Prezesa i zaznaczył ,że jeśli 
Radna chce to usłyszeć od Prezesa to o g.11.30 będzie u niego w innej sprawie i wtedy można to skonfrontować. Wójt 
poprosił Radną aby nie buntowała mieszkańców swojej miejscowości przeciwko urzędowi, radnym i wójtowi.  
 
Radny Zygmunt Duda odniósł się do wypowiedzi radnej M. Gałązka ,że pisma, które odczytała zostały napisane przez 
nią a mieszkańcy tylko je podpisali. Zapytał, że skoro wg. Radnej objazd był nieformalny to po co w nim uczestniczyła. 
Poza tym zaznaczył ,że protokół został odczytany na ostatniej sesji tak jak wnosiła i dostała ksero protokołu. Co do 
zapisów w protokole wyjaśnił ,że sam protokół był  tylko wyznacznikiem które drogi robić, a zapis w końcowej części 
protokołu jest jednoznaczny z tym ,że każdą naprawę i remont należy  uzgadniać z ZGK i Wójtem.  
 
Radna Maria Gałązka- stwierdziła, że czegoś Państwo nie rozumieją i powiedziała że ostrzega, bo ona nikogo 
przeciwko nikomu nie ustawia i nie buntuje. Reprezentuje tylko mieszkańców, a skoro mieszkańcy wyrażają taka wole 
to czy chce czy nie po prostu to mówi i wydaje jej się że ma do tego prawo. Za każde swoje słowo odpowiada i ma 
prawo pytać i żąda działania zgodnie z ustalonym prawem w kwestii pracy rady gminy. 
 
Przewodnicząca zakończyła dyskusje.. 
 
Dot.pkt 8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 8 zarządzeń a od poprzedniej sesji 
przygotowano 7 projektów uchwał. 
Kolejno wójt uczestniczył w : 
27.07 zebranie wiejskie w Maradkach; 
29.07 posiedzeniu Komisji konkursowej na Dyrektora PUP w Mrągowie 
28.07 spotkanie w Starostwie Powiatowym w sprawie linii kolejowej Czerwonka-Orzysz 
30.07 walne zgromadzenie ZGOK w Olsztynie20.08- walne zgromadzenie Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich w 
Olsztynie. 
 
Dot.pkt 9 Sprawy różne 
 
Radny Manfred Zembowski  zapytał o sprawę dowożenia dzieci do szkół średnich.  
 
Wójt w odpowiedzi przekazał, że będą starać się zmodyfikować rozkład jazdy, rozmawiać z przewoźnikiem ustalić 
trasy tak żeby i te dzieci ze szkół średnich zdążały do szkół, choć w pierwszej kolejności zapewnić dowóz dzieciom do 
naszych szkół.  
 
 
Dot.pkt. 10 Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XX Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


